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Zápisnica 
z rokovania Komisie životného prostredia, bezpečnosti a verejného poriadku, 

mestská časť Bratislava-Dúbravka, 
dňa 12.10.2023 od 17.00 hod  

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Rokovanie otvoril predseda komisie Tomáš Husár  
Rokovanie komisie pokračovalo podľa nasledovného programu. 
Program: 

1. Návrh rozšírenia lokalít so zákazom voľného pohybu psa 
2. Informácia o stave údržby verejných priestranstiev a činnosti oddelenia 
3. Rôzne 

 

Bod 1: Návrh rozšírenia lokalít so zákazom voľného pohybu psa 

Predseda komisie predstavil členom komisie žiadosť obyvateľov o rozšírenie Zoznamu miest, 
kde je zakázaný voľný pohyb psov v zmysle § 6 VZN č. 4/2015 zo dňa 25.5.2019.  
Komisia prerokovala požiadavku a odporúča Miestnej rade a Miestnemu zastupiteľstvu doplniť 
zoznam o plochu zelene medzi MŠ Ožvoldíkova, SPŠE K. Adlera a KC Fontána. 
 
Prítomní: 7   Hlasovanie za: 6    proti: 0    zdržal sa: 1    

Bod 2:  Informácia o stave údržby verejných priestranstiev a činnosti oddelenia 

Tajomníčka komisie informovala členov o stave údržby verejných priestranstiev mestskej časti 
a činnosti oddelenia ako aj o nadchádzajúcich aktivitách oddelenia či mestskej časti. Jedným 
z nich je rozdávanie cibuliek tulipánov starostom mestskej časti, ktoré sa uskutoční dňa 
4.11.2023.  
Komisia berie informáciu na vedomie. 

Prítomní: 7  Hlasovanie za: 7         proti: 0   zdržal sa: 0 

 
Bod 3:   Rôzne 

Komisia prerokovala dotácie v oblasti ŽP poskytnuté na poslednom zastupiteľstve mestskej 
časti a žiada starostu MČ o rozpočtové opatrenie, ktorým sa presunie nevyčerpaná časť financií 
z RP 05.1.0-642 002-1, program 10.2 Nenávratné dotácie podľa VZN č. 6/2019 do položky 
bežných výdavkov odd. životného prostredia, konkrétne RP 05.1.0 635 006, program 10.1 
Údržba verejnej zelene vrát.MŠ,ZŠ,ekolog.služby,orez náhradná výsadba.  

Prítomní: 7  Hlasovanie za: 7         proti: 0   zdržal sa: 0 
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- Pán poslanec Šafárik predostrel požiadavku na projekt Motýlej lúky na ul. Pri kríži, a to 
na doplnenie výsadieb rastlín a koša na psie exkrementy. Projekt Motýlej lúky je 
v majetku a správe magistrátu hl. mesta, túto požiadavku preto žiada adresovať 
miestnym úradom na magistrát hl. mesta.  
 

- Pán poslanec Husár podal informáciu o stretnutí k bezpečnostným kamerám v mestskej 
časti. 
 

- Pani Štecová informovala o výsledkoch výskumu k problematike prehrievania miest. 
V tejto súvislosti boli skúmané obzvlášť zelené strechy, ktoré sú všeobecne 
komunikované ako spôsob, ktorý zabraňuje otepľovaniu prostredia. 
 

Predseda komisie poďakoval členom komisie za účasť. 

 
 
 

 
 

Tomáš Husár 
                          predseda komisie 

 

 

V Bratislave dňa 16.10.2023      

Zapísala: M. Smiešková       
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